

TABLE OF CONTENTS 目 录

Expression and Location Analysis of Human Telomerase Reverse Transcriptase in Infantile Hemangiomas at Different Stages
(不同分期血管瘤组织中端粒酶逆转录酶的表达及定位分析)

J. WU, T. AN, A. W. CHEN, J. Y. DONG, S. H. LIU.....447

Research Advancements of Long Non-Coding RNA MEG3 in Tumor
(长链非编码 RNA MEG3 在肿瘤发生中的研究进展)

J. ZHOU, Y. TIAN.....454

The Effect of Early Intervention on Skin Injury in Terminal Ileostomy
(早期干预对末端回肠造口周围皮肤损伤发生的影响)

B. Q. GAO, Y. LIN.....460

One Case of Intractable Gastroparesis Caused by Trauma
(外伤致难治性胃瘫 1 例)

L. NIU, D. H. WANG, F. GAO.....465

The Effect of Noninvasive Ventilator on Cardiac Function in Patients with Acute Left Heart Failure by Echocardiography
(超声评价无创呼吸机对急性左心衰竭患者心功能的影响)

L. MA, L. J. SUN, B. ZHANG.....470

Research Progress of CREB and TAU Protein Phosphorylation
(CREB 与 TAU 蛋白磷酸化研究进展)

H. L. CAI, J. J. CHENG, Y. Z. SHANG.....475

New Research Progress of the Effect of Metformin on Plasma Vitamin B12 and Homocysteine
(二甲双胍对血浆维生素 B12 和同型半胱氨酸影响的研究新进展)

L. CHEN, K. Q. GUO.....480

Clinical Application of She Medicine Longban Decoction Combined with Endoscopic Intervention to Reverse Gastric Precancerous Lesions
(畲药龙斑汤联合内镜干预逆转胃癌前病变的临床应用)

C. X. WANG, L. W. SONG, L. H. YAN.....486

Cerebral Radiation Necrosis with Gliomas Patients: One Case Report and Literature Review
(放射性脑坏死一例报道并文献复习)

X. H. ZHANG, Y. LIU, C. ZHANG, Y. LIU, X. L. LIU, J. LIU.....490

Accuracy of Preoperative High-Resolution MR Staging in Rectal Cancer
(直肠癌术前高分辨率 MR 分期的准确性研究)

L. SONG, L. H. KONG, W. T. AN, M. J. WANG.....495